



产品描述 Product description

单组分聚合物改性干粉砂浆,具有粘贴保温系统 及保护保温层的双重功能。

Single component based on cement, adhesive. The product has the function to adhere and protect the thermal insulation system.

适用范围 Use

可作为外墙内保温系统的粘结剂,也可作为内保 温系统的抹面胶浆。

The product can be used as the adhesive and base coat of internal thermal insulation system.

产品优势 Argument

- 良好的粘结力
- 良好的耐冻融性能
- 不燃性
- 良好的施工性
- · Good adhesive strength
- Good resistance to freeze-thaw
- Fireproof
- Good application property



伟伯-世界500强圣戈班集团成员



伟伯 保温粘结抹面胶浆 weber. therm G2

基层要求 Substrate requirement

基层务必坚固、干燥、平整、稳定、干净(无粉尘、污垢等)并且具有一定的承重能力。

The substrate must be sound, dry, flat, clean and durable

施工前基层处理 Preparetion

- 在墙体上粘贴保温系统时,应去除基层表面的污垢、油渍、 浮灰以及所有的涂料层、腻子层;基层必须无霜冻;且基层 的平整度必须符合相应标准。若基层需要修补,至少修补后 48小时进行下一步施工
- 作为保温层的抹面胶浆施工时,需保证保温层的平整度和 干净
- If the product is used as adhesive, please clean the substrate from dust, oil, or any old paint or old putty firstly to confirm that the substrate has good contact with weber.therm G2. Besides the substrate must be level and the deviation must be less 4mm
- If the product is used as base coat, make sure that the thermal insulation layer is clean and even.

施工步骤 Application

- 将粉状材料逐量加入预先准备的清水中。混合比例5.5~6.25 升水+25公斤干粉
- 使用电动搅拌器将干粉和水充分搅拌至润滑均匀,无明显块 状或糊状结块。第一次搅拌后静置5~10分钟,再搅拌1~2 分钟即可使用
- 使用框点法或者拉条法粘结保温板,确保粘结面积大于60%
- 作为抹面胶浆使用时,将搅拌后的材料均匀涂抹在保温层表面,并在浆料潮湿的状态下埋置网格布
- Put the powder into the water and mix them: 25kg powder+5.5~6.25L water
- Mix the powder till the mortar is homogenous. Wait for 5~10 minutes and mix the mortar again for 1~2 minutes
- If used as adhesive, apply the mortar on the board with edge-bulge-spot method or strip method. Attention the adhering area must be at least 60% of the whole area.
- If used as the base coat, apply the mortar on the thermal insulation layer and embed the mesh into it when the mortar is wet

施工环境 Application environment

- 适宜施工温度: 5℃ ~35℃
- 避免冻融循环
- Temperature: 5°C ~35°C
- · Avoid any frost.

注意事项 Remarks

- 只需加水搅拌即可使用,无需再添加其它任何添加剂
- 施工时料浆及空气温度不能低于5℃或高于35℃
- 浆料搅拌后需在3小时内用完
- 避免低温施工
- Only mix with water and no other addition
- The temperature of air and the mortar must be 5 $^{\circ}$ \sim 35 $^{\circ}$
- · The mortar must be used up in 3h
- · Avoid the frost

其他信息 Other information

- 净重: 25kg
- 颜色: 灰色
- 参考用量: 5~6kg/m²
- 储存及保质期:置于木托盘上,放置于干燥处。保质期自生产之日起1年
- · Weight: 25kg
- Color: grey
- Consumption: 5∼6kg/m²
- Shelf life and storage: one year after manufacturing date in original sealed packing in dry ventilated place

安全规范 Safety

- 会对眼睛造成伤害
- 与皮肤接触可能会导致过敏,刺激眼睛、呼吸系统及皮肤
- 放置在儿童触及不到的地方
- 如果进入眼睛,应立即用水冲洗并向医生求助
- 使用时穿着适合的工作服,并佩戴手套,作好眼部及面部防护
- May cause serious damage to eyes
- May be sensitive to skin in case of contact. Irritable for eyes, respiratory system and skin
- Keep out of the reach of children
- In case of contact with eyes,rinse eyes immediately with plenty of water and consult a doctor
- Wear suitable protective clothing, gloves and eye / face protection

伟伯-世界500强圣戈班集团成员